
Interpelácia č. 134/2017   
 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
Ing. Gore: 
Otázka riešenia dokumentu, strategického dokumentu. Vy, pán primátor, ste vo volebnom 
programe v rámci časti infraštruktúry mali také heslo, že koncepčne doriešiť dopravu v meste. 
V Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja je projektový zámer spracovanie územného 
generelu dopravy. V meste chýba strategický dokument, to je písané v tom Programe 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja, je nevyhovujúca infraštruktúra verejnej osobnej dopravy 
v častiach mimo centra mesta. Termín realizácie tohto dokumentu sme si určili na roky 2016-
2017. Chcem sa spýtať, v akom štádiu rozpracovanosti je tento dokument? Kedy bude 
predložený k diskusii na komisií mestského zastupiteľstva?  
 
Ing. Timečko: 
Pokus o riešenie dopravnej stratégie bol aj začiatkom, resp. koncom minulého roka, kedy sa 
tvoril rozpočet na tento rok. Bohužiaľ, suma do rozpočtu sa nedostala a preto budeme 
požadovať  pri tvorbe rozpočtu na 2018 rok  sumu na rozpracovanie jednak generelu dopravy 
a jednak aj čo sa týka projektu statickej dopravy. Nejaké veci prakticky sme riešili, máme 
pripravené, potrebujeme tam finančnú čiastku, za ktorú by nám nejaký externý spracovateľ 
túto záležitosť spracoval.  
 
Ing. Gore: 
No, ja nepamätám, žeby bolo v návrhu rozpočtu vyčlenené nejaké prostriedky. Vy sa pán 
vedúci finančného oddelenia pamätáte, žeby v roku 2017 bolo v nejakej kolónke rozpočtu 
takýto výdavok navrhovaný? Stretol som sa v otázkach a odpovediach na webovej stránke 
mesta, že mestské zastupiteľstvo neschválilo v rozpočte prostriedky na takýto materiál. Ja si 
to nepamätám, ak viete mi poskytnúť informáciu o tom, že na ktorom mestskom 
zastupiteľstve, alebo v ktorej finančnej komisii to bolo  vyňaté z rozpočtu, tak 
ospravedlňujem sa, že som si to nezapamätal, ale neviem o tom.  
 
Ing. Duč: 
Keď môžem, tak prvý návrh rozpočtu na tento rok bol predkladaný 8. novembra 2016, kde 
boli na strane kapitaliek rôzne plánované výdavky, ktoré na komisii tuším 14., alebo ktorého 
decembra boli jednoducho vyňaté. Ale teraz nepamätám si ani ja, žeby presne tento materiál 
tam bol, alebo nebol, neviem povedať. Zistiť sa to samozrejme dá. 
 
Ing. Gore: 
Tak vás požiadam a potom písomne keby ste mi to dali.  
 
Ing. Duč: 
Dobre.  
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne 
                              - oddelenie finančné 
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VEC: 
Odpoveď na interpeláciu č. 134/2017  
 

Na 9. zasadnutí MsZ v Trebišove dňa 25.9.2017 ste vzniesli interpeláciu týkajúcu sa alokácie 
prostriedkov v návrhu rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 určených na spracovanie územného 
generelu dopravy.  
 
Na Vašu interpeláciu odpovedáme: 
 

Dňa 25.11.2016 bol na Úradnej tabuli Mesta Trebišov zverejnený Návrh programového 
rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 s výhľadom na roky 2018 – 2019. Vo výdavkovej časti rozpočtu 
v rámci funkčnej klasifikácie 04.4.3 Výstavba – projektová dokumentácia bola vyčlenená suma 
47,00 tis. €. Táto suma pozostávala z troch výdavkov: 

 projektová dokumentácia určená na cyklistické komunikácie v sume 5,00 tis. €, 
 projektová dokumentácia určená na územný plán generelu dopravy v sume 30,00 tis. €, 
 projektová dokumentácia určená na parkoviská a rekonštrukciu zastávok MHD v sume 

12,00 tis. €. 
 
Uvedený Návrh rozpočtu bol prerokovaný na finančnej komisii dňa 5.12.2016. V tejto 

súvislosti poslanec Ing. Kolesár na rokovaní komisie odporučil, v zmysle v zmysle § 6 ods. 4 
metodického usmernenia sekcie auditu a kontroly Ministerstva financií SR č. MF/010871/2016 - 1411 
k finančnej kontrole vykonávanej podľa zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov, kapitálové výdavky rozpočtovať až potom, ako MsZ schváli 
zámer realizovania príslušnej investičnej akcie v zmysle uznesenia MsZ v Trebišove č. 92/2015. 

 
 
 
S pozdravom 

 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
 
 
 
 

Ing. Gejza Gore 
Parková 8 
075 01 Trebišov 


